
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XLVIII/2023 

47 Posiedzenie w dniu 22 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na posiedzeniu komisji obecnych było 5 radnych, co stanowi kworum do opiniowania 

projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 września 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVI posiedzenia Komisji, które odbyło się 22 września 2023 r. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 



 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2023-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2023 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2023-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2023 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2024 

roku, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2024 

roku, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

d) przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2024, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że z uzasadnienia uchwały wynika zasadność podjęcia uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w budżecie na 2024 r. zabezpieczone są 

środki w wysokości 60 tyś. zł, a w uchwale 50 tyś. zł. Z czego to wynika. 



 

Pani Skarbnik powiedziała, że była to kwota wnioskowana przez pracownika i taka została 

uwzględniona w budżecie.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2024,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i 

Gminy Młynary na lata 2023-2028”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że cieszy go, że ilość mieszkań będzie 

zmniejszana w kolejnych latach.  

 

Wywiązała się rozmowa na temat kosztów, jakie generuje utrzymanie takich mieszkań, 

zaległości z niepłaconych czynszów, kasztów związanych z remontami oraz to, w jaki sposób 

lokatorzy dbają o takie mieszkania. 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i 

Gminy Młynary na lata 2023-2028”, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

f) zmieniająca uchwałę nr XX/130/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi Miasta i Gminy 

Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że zmiany w uchwale wynikają ze zmiany adresu 

PSZOK. 

Pani Burmistrz omówiła uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XX/130/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi Miasta i Gminy 

Młynary, 



Radni nie mieli uwag. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

g) zmieniająca uchwałę nr XX/129/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 

i Gminy Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że z uzasadnienia uchwały wynika zasadność podjęcia uchwały.  

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XX/129/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

h) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

wsparcia w postaci świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie wsparcia 

w postaci świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

i) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028,.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

j) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024 – 2028, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 

– 2028, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

k) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, o którą działkę chodzi. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

l) zmiany uchwały nr LVIII/390/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 2 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN 

Pojezierze spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

 

Pani Burmistrz omówiła uchwałę.  

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LVIII/390/2023 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 2 sierpnia 2023 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN 

Pojezierze spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

m) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 



Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Burmistrz oznajmiła, że otwarcie sklepu „Biedronka” odbędzie się w styczniu. 

Wywiązała się dyskusja na temat postępu prac związanych z budową sklepu Biedronka w 

Młynarach. 

Pani Burmistrz omówiła temat związany z uruchamianiem Stacji Uzdatniania Wody. 

Pani Beata Kmito zapytała, czy ogłoszenia o wodzie zawierającej bakterię coli ukazały się 

tylko na stronie internetowej. 

Pani Burmistrz powiedziała, że ogłoszenia ukazały się wszędzie, jest to obowiązek. 

Wyjaśniła, że był to błąd pobrania próby wody, co zostało potwierdzone w następnym 

badaniu. Poinformowała, że nie stanowi to zagrożenia zdrowia. Omówiła zaistniałą sytuację, 

która związana jest z uruchamianiem Stacji Uzdatniania Wody. 

Poinformowała o ogłoszonym przetargu na zakup pieca do Szkoły Podstawowej w Młynarach 

i omówiła temat sposobu ogrzewania Sali gimnastycznej i budynku szkoły. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady XLVII Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


